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'Prioriteit ProRail ligt in eigen land'
 
Staatssecretaris Stientje van
Veldhoven van Infrastructuur en
Waterstaat en de grote partijen
VVD, CDA en D66 in de Tweede
Kamer zijn niet te spreken over het
voornemen van spoorbeheerder
ProRail in het buitenland zaken te
gaan doen. Staatsbedrijf ProRail wil
de Europese markt op, zei
president-directeur Pier Eringa in
de Volkskrant. Maar het kabinet is
juist bezig meer greep te krijgen op
de spoorbeheerder door de
organisatiestructuur om te bouwen.
Verder ontving ProRail een
voorwaardelijke boete van 1,275
miljoen euro, omdat het aantal
storingen in 2017 te hoog was. Van
Veldhoven: ,,Ik verwacht van
ProRail dat de prioriteit voor de
komende jaren bij de Nederlandse
reizigers en vervoerders ligt.''
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